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Protokoll fra årsmøte  
i Alstahaug idrettsråd 2022 
 
Kulturbadet, tirsdag 14. juni kl. 19.00. 
 
 
Til stede: 

Lag/organisasjon Deltaker 
Alstahaug idrettslag Linda Jakobsen* 
Alstahaug og Leirfjord jeger- og fiskerforening  Christer Øveraas 
Sandnessjøen Idrettslag   Henrik Andersen 
Sandnessjøen og Omegn Cykleklubb  Ken Tollaksen* 
Sandnessjøen Tennisklubb  Sverre Rattsø 
Syv Søstre Padleklubb  Renate Wangberg Sivertsen 
Tjøtta idrettslag Sissel Eide Aasen 
  
    
Alstahaug idrettsråd - styret *Ken Tollaksen (leder) 

  
Ann Kristin Aaker (kasserer) 
*Linda Jakobsen 

   

  
John Are Schei (valgkomité) 
Susanne Knutsen (nytt styre) 

  
Alstahaug kommune Johanne Markvoll (sekretær) 

Jan Magnus Aakerøy Holandsjø  
(kultursjef, til stede ved møtets oppstart) 

 
 
Sak 1 Godkjenning av de stemmeberettigede 

Johanne Markvoll gjorde rede for hvilke medlemslag som var representert med 
stemmeberettiget delegat. 
Enstemmig vedtak: Årsmøtet godkjente følgende antall stemmeberettigede 
delegater: 7. 
 

Sak 2 Valg av møteleder  
John Are Schei foreslo Ken Tollaksen som møteleder. 
Enstemmig vedtak: Årsmøtet valgte Ken Tollaksen som møteleder. 

 
Sak 3  Valg av referent  

Ken Tollaksen foreslo Johanne Markvoll som referent. 
Enstemmig vedtak: Årsmøtet valgte Johanne Markvoll som referent. 

 
Sak 4 Valg av to representanter til å underskrive protokollen  

Linda Jakobsen (AIL) meldte seg til oppgaven. John Are Schei foreslo Susanne 
Knutsen (SIL/nytt styre). 
Enstemmig vedtak: Årsmøtet valgte Linda Jakobsen og Susanne Knutsen til å 
underskrive protokollen.  
 

Sak 5 Godkjenning av innkalling 
Ken Tollaksen la fram forslag om at innkallingen ble godkjent.  

 Enstemmig vedtak: Årsmøtet godkjente innkallingen.  
 



2 
 

Sak 6 Godkjenning av sakliste  
Ken Tollaksen la fram forslag til sakliste for godkjenning av årsmøtet, jf. utsendte 
årsmøtepapirer.  

 Enstemmig vedtak: Årsmøtet godkjente utsendte saksliste.  
 
Sak 7 Behandling av idrettsrådets årsberetning for 2021/22 

Ken Tollaksen la fram idrettsrådets årsberetning for godkjenning av årsmøtet.  
Enstemmig vedtak: Årsmøtet godkjente årsberetningen.  
 

*  Underveis i presentasjonen av årsberetningen la Ann Kristin Aaker fram funn fra 
spørreundersøkelse om frafall fra idretten blant ungdom gjennomført blant 
ungdom i Alstahaug mai-juni 2022. Presentasjonen gav en god diskusjon rundt 
framtidig arbeid med tematikken. En oppsummering av diskusjonen blir vedlagt 
ved utsendelse av protokollen. 

 
Sak 8 Behandling av idrettsrådets regnskap for 2021 

Ann Kristin Aaker la fram idrettsrådets regnskap i revidert stand for godkjenning 
av årsmøtet.  
Enstemmig vedtak: Årsmøtet godkjente regnskapet.  

 
Sak 9 Behandling av handlingsplan 2022/23 

Ken Tollaksen la fram styrets forslag til handlingsplan for 2022/23, jf. utsendt 
saksframlegg. Henrik Andersen foreslo et tillegg i del 1: «1.3. Diskutere 
åpningstider og tilgjengelighet på kommunale anlegg (på årsbasis) med 
kommunens administrasjon.» 
Sissel Eide Aasen tok til orde for at idrettsrådet bør være aktivt som fellesorgan 
og arena for å diskutere f.eks. kommunale planer og høringer. 
Henrik Andersen la fram forslag om at idrettsrådets arbeid kan gjøres mer aktuelt 
ved at man lager gode rutiner for å oppdatere medlemslagene om idrettsrådets 
arbeid ved å f.eks. sende ut eller publisere møteplan, sakslister og protokoller på 
nett. 
Enstemmig vedtak: Årsmøtet godkjente handlingsplanen med følgende 
tilleggspunkt:  
1.3. Diskutere åpningstider og tilgjengelighet på kommunale anlegg (på årsbasis) 
med kommunens administrasjon. 
 

Sak 10 Fordeling av lokale aktivitetsmidler 2022 
Johanne Markvoll la fram styrets forslag om fordeling av lokale aktivitetsmidler, jf. 
utsendt saksframlegg. Henrik Andersen trakk fram at SILs søknad i 2021 i hans 
øyne traff kriteriene, selv om den fikk avslag, og ba styret ha dette med seg i evt. 
årets behandling av søknadsbasert pott. 
Sverre Rattsø pekte på at det er vanskelig for lag som driver så sesongbasert som 
tennisklubben å søke tilskudd så sent på året, som også skal være gjennomført 
innen årets utgang. Sissel Eide Aasen foreslo framskynde årets søknadsfrist, og 
om ordningen videreføres neste år lyse ut og behandle søknader enda tidligere, 
selv om tildelingsbrev fra KUD og NIF ikke kommer før i løpet av sommeren. 
Årets søknadsfrist ble foreslått framskyndet til 31. august 

 
Enstemmig vedtak: Årsmøtet vedtok den foreslåtte fordelingen av LAM, med 
følgende tillegg og endring: Søknad må sendes idrettsrådets styre senest 31. 
august. Idrettsrådet behandler og besvarer søknader senest 15. september.  

Oppdatert lyder fordelingen slik: 

1. 10% av LAM for 2022 trekkes ut av hovedfordelingen og legges i en 
søknadsbasert pott, med følgende kriterier:  
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• Alle idrettslag tilsluttet NIF og Alstahaug idrettsråd kan søke om tilskudd fra 
denne ordningen. 

• Prioriterte tiltak for denne ordningen er tiltak som fremmer: 
o Rekruttering 
o forhindring av frafall 
o inkludering 
o aktivitet for barn og unge 

• Tiltakene beskrives i søknad, og sendes sammen med budsjett til idrettsrådet. 
Søknad må sendes idrettsrådets styre senest 31. august. Idrettsrådet 
behandler og besvarer søknader senest 15. september.  

• Ved idrettsrådets behandling av søknadene legges de overordnede 
retningslinjene for tildeling av LAM til grunn.  

• Tiltaket det søkes tilskudd til må kunne gjennomføres i søknadsåret. Tildelte 
midler kan ikke utbetales påfølgende år. 

 
2. Ubrukte midler tilbakeføres til den ordinære tildelingen.  

3. Øvrige midler, og evt. tilbakeførte midler, fordeles i tråd med anbefalingen fra NIF 
slik:  

• 1/3 til aldersgruppen 6-12 år. 
• 2/3 til aldersgruppen 13-19 år. 
• Minstebeløp pr. idrettslag er kr. 1000,-. 

 
Sak 11 Budsjett 2022 

Ann Kristin Aaker la fram forslag til budsjett for vedtak av årsmøtet.  
Enstemmig vedtak: Årsmøtet vedtok budsjettet som foreslått. 

 
 
 Sak 12 Valg 

John Are Schei la fram valgkomiteens innstilling på nytt styre og medlemmer av 
utvalg for 2022-23. I den påfølgende diskusjonen ble det pekt på sårbarheten i at 
det pr. i år bare er to medlemmer som fortsetter fra forrige periode, og at det ser 
ut til å ha oppstått noen skjevheter fordi noen styremedlemmer har sittet kortere 
perioder. Påtroppende styre og valgkomité bør i god tid før neste årsmøte se på 
frekvensen, og vurdere om retningslinjene om valg i idrettsrådets lov (sist vedtatt 
mars 2020) er hensiktsmessig og i tråd med praksis. 
Enstemmig vedtak: Årsmøtet vedtok valgkomiteens innstilling. Styret får fullmakt 
til å godkjenne representant til overordnet organisasjonsledds ting. 
 
 

Christin Walen 
Strand 

Leder Sandnessjøen IL 2 år 2022 Ny 

Steffen 
Bonsaksen 

Nestleder Sandnessjøen IL 2 år 2022 Ny 

Ann Kristin 
Aaker 

Kasserer Sandnessjøen IL 2 år 2021 Ikke på valg 

Susanne 
Knutsen 

Styremedlem Sandnessjøen IL 2 år 2022 Ny 
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Hanne Louise 
Olsen 

Styremedlem Sandnessjøen IL 2 år 2022 Ny 

Christer 
Øveraas 

Styremedlem Alstahaug og 
Leirfjord jeger- og 
fiskerforening 

2 år 2022 Ny 

Linda 
Jakobsen 

Styremedlem Alstahaug IL 2 år 2021 Ikke på valg 

           

Bjørn Richard 
Jensen 

1. vara Sandnessjøen IL 1 år 2022 Gjenvalg 

Jan Kristian 
Olsen 

2. vara Sandnessjøen IL 1 år 2022 Gjenvalg 

Johanne 
Markvoll 

 Alstahaug kommune 
(sekretær) 

    Velges ikke 

           

Anita Eliassen Leder 
kontrollutvalg 

 1 år 2022 Gjenvalg 

Ingvill Dahl Medlem 
kontrollutvalg 

  1 år 2022 Ny 

      

John Are Schei Leder 
valgkomité 

 1 år 2022 Gjenvalg 
(tidl. medlem) 

Vera 
Karoliussen 

Medlem 
valgkomité 

 1 år 2022 Ny 

John Kåre 
Olsen 

Medlem 
valgkomité 

 1 år 2022 Ny 

Karl Einar 
Kjeldsand 

Vara  
valgkomité 

 1 år 2022 Gjenvalg 

 
 
Sandnessjøen 15. juni 2022 
 
   
   
----------------------------------------- 
Johanne Markvoll 
(referent) 
 
 
 
-----------------------------------------  ----------------------------------------- 
Linda Jakobsen     Susanne Knutsen 


